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Vragen van het lid Gerkens (SP) aan
de staatssecretarissen van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties en van
Economische Zaken over een
meldplicht voor ICT-incidenten.
(Ingezonden 9 oktober 2009)

1
Wat is voor u de aanleiding geweest
om te pleiten voor verbetering van de
beveiliging van informatiesystemen
bij de overheid?1

2
Hoeveel incidenten zijn bij u bekend?
Om wat voor incidenten ging het?
Waar schortte het aan de beveiliging?

3
Welke informatie is hierdoor op straat
komen liggen? Met welke gevolgen?

4
Zijn mogelijke problemen die hier uit
voortvloeien voor mensen opgelost?
Zo nee, waarom niet?

5
Deelt u de mening dat een
meldplicht, zoals omschreven door u
op het symposium, niet alleen zou
moeten gelden voor de overheid,
maar ook voor het bedrijfsleven? Zo
nee, waarom niet?

6
Bent u bereid de meldplicht voor
overheidsinstellingen te combineren
met de meldplicht voor bedrijven bij
verlies van persoonsgegevens uit

datasystemen?2 Zo nee, waarom
niet?

7
Zo ja, wanneer mogen wij een
voorstel van de kant van het kabinet
verwachten tot invoering van de
meldplicht?

8
Wanneer zal definitieve
besluitvorming op Europees niveau
over de invoering van een meldplicht
plaatsvinden?

9
Bent u bereid alvast stappen te
ondernemen om een snelle invoering
van een meldplicht voor zowel
overheid als bedrijfsleven mogelijk te
maken? Zo nee, waarom niet?

10
Bent u bereid, indien besluitvorming
in Europa nog lang op zich laat
wachten, op eigen initiatief een
meldplicht in te stellen, zodat
Nederland alvast werk kan maken van
de beveiliging van persoonsgegevens
in zowel de publieke als private
sector? Zo nee, waarom niet?

1 Tweakers.net, 8 oktober 2009:
«Staatssecretaris wil meldplicht voor
ict-incidenten bij overheid»
http://tweakers.net/nieuws/62941/
staatssecretaris-wil-meldplicht-voor-
ict-incidenten-bij-overheid.html
2 Kamerstuk 26 643, nr. 138.

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Bijleveld-Schouten (Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties), mede
namens de staatssecretaris van
Economische Zaken (ontvangen
28 oktober 2009)

Naar aanleiding van de schriftelijke
vragen van het lid Gerkens (SP)
aan de staatssecretarissen van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties en van
Economische Zaken over een
meldplicht voor ICT-incidenten,
ingezonden 9 oktober 2009, deel ik u,
mede namens de Staatssecretaris van
Economische Zaken mee, dat het niet
mogelijk is deze vragen binnen de
gestelde termijn te beantwoorden.
Dit omdat de benodigde
interdepartementale afstemming
meer tijd vergt.
Beantwoording zal plaatsvinden
zodra alle relevante informatie is
verkregen.
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